



Sidste periode: I denne periode ønsker Lokaludvalget at arbejde videre med Bæredygtig udvikling af lokalområdet. Vi vil arbejde på at understøtte de forskellige arbejdsgrupper f.eks. omkring økonomi.

Referat møde den 15. nov 2023 kl 19-21, Fælleshuset, Idrætsvej (Harndrup)

Deltagere: Jens, Elisabeth, Julie, Mads og Gert

Afbud: Gitte

Pkt. 1

Godkendelse af seneste referat. Godkendt
Godkendelse af dagsorden Godkendt

Pkt. 2

Bus høring (Fynbus) tages næste møde (frist 20. nov og 4. dec)

Julie samler et høringssvar, der efterfølgende sendes ud til gennemlæsning i Lu og sendes til teknisk udvalg og Fynbus.

Pkt. 3

Fra mailbox : Rikke Lock (Middelfart kommunes Klimastab) ønsker at besøge FJHA Lu for at berette om nuværende nærvarme situation. Elisabeth inviterer hende til mødet i december.

Et kig på vores årshjul

Pkt. 4

Evaluering af årsmødet: Godt møde med fin fremmøde af lokalbefolkningen.

Vi bør opfordre til at de lokale kommer med ideer og emner som de kan få støtte og vejledning til fra Lu,- med evt deltagelse af Lu.

Årets skulderklap var en positiv oplevelse.

God måde at lave dagsorden på. Således at der var generalforsamling i midten af mødet.

Pkt 5.

Hvad vil vi arbejde med/prioritere i denne periode?

- Gitte og Julie – skrive vedr. forhøjet pris på forsikring
- Faktura Domæne: Fj/Ha nærvarme behøver en udbetaling af de midler som opbevares på Lu bankkonto, således at de kan betale faktura på web hotel. Beløbets størrelse er 675 kr. elisabeth sender kvittering til Gitte, så beløbet kan blive udbetalt.
- Kontaktperson boliggruppen: Gert bliver ny kontaktperson til gruppen
- Alle tænker over til næste møde hvad de synes LU særligt skal fokusere på.



Pkt. 6

Dialogmøde 14. nov.

Der kommer et opfølgingsmøde mellem byråd og lokaludvalg ang. udviklingsplanens implementering.

Fritidskonsulent Thorbjørn Kristensen har fået en god ide. Vi inviterer ham til næste møde.

Pkt. 7

Eventuelt:

Tilbage melding fra foreningsmøde i Brugsen : Brugsen (Jakob) fortalte om visioner for Brugsens deltagelse i det lokale, og der blev nedsat en fælles forenings-/erhvervsgruppe til det kommende arbejde omkring fællesskab og styrkelse af dette.

Gitte har samlet ideer til fjelsted-harndrup.dk som hun og Elisabeth arbejder videre med,

Generelt kan det ske, at vi ikke når alle punkter på dagsordenen. Da vil punkterne i hovedreglen overgå til næste møde.

Mødedatoer:

Datoer for kommende LU møder:

15/11 2023
12/12 2023
24/1 2024
20/2 2024
20/3 2024

Ide bank:

CVR problematik.

- Der sættes gang i udviklingsplan, men når en arb gruppe vil lave projekt, kan de ikke søge fonde, da de ikke har cvr.
- De områder, der laves ved lokalt engagement, hvor borger får søgt penge, ender med at ligge lokalt. Mens de områder kommunen selv finansierer ende med at ligge hos kommunen.

Inviterer politikere om dette.



Januar 2023. Landsby film. Ejerskab af film + hvordan får vi film. Bestemme speaker-stemme? Skal 2 personer være kontakt . Tage lokale billeder .Eventuelt alternativt firma (Elisabeth)

- Evt. kontakte politikere for at høre om de vil komme på besøg.
- Festival 2021 på Speedwaybanen som kommunalt event.
- Planlov. Skal der afholdes et borgermøde, med den nye på området i kommunen?
- sti-projekt
- Boliger mellem byerne:
 - Byzone regler. Vi vil indkalde til møde i Fjelsted, gerne med planchefen i kommunen, for at afklare mulighederne for den situation Fjelsted er i.